
Dit jaar zijn we in de verheugende omstandigheid dat er verschillende nieuw en her intredende  
beginnende klimmers zijn gestart hierdoor konden 5 klimdagen  doorgaan met gemiddeld 3 
deelnemers per klimdag. 

Tevens zijn er enkel deelnemers die graag opgeleid zouden willen worden tot kaderlid. De 
klimcommissie is hier erg blij mee en zal alles in het werk stellen om deze wens in vervulling te doen 
laten gaan.  

Aangezien de jeugdcommissie is gestopt met het organiseren van klim ac>viteiten, hee@ de 
klimcommissie besloten om de klimac>viteiten voor iedereen toegankelijk te maken dus zowel 
volwassenen als kinderen.  

Wel zal als er weer kinderen mee gaan dit duidelijk van tevoren kenbaar gemaakt moeten worden 
zodat de klimcommissie hierop kan an>ciperen.  

Ook aankomend seizoen  staan er weer tal van klimac>viteiten op het programma en de 
klimcommissie spreekt de hoop uit dat er weer veel door mogen gaan. 
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